

## 2KW(KVA)本田EC系列汽油发电机组（简易型）

产品名称	2KW(KVA)本田EC系列汽油发电机组（简易型）
公司名称	上海发缘地机电设备厂
价格	.00/个
规格参数	品牌:本田 机组型号:EC2500C 频率:50（Hz）
公司地址	青浦区练塘镇工业园区二期标准厂房41号
联系电话	13601965549 13701898033

### 产品详情

品牌	本田	机组型号	EC2500C
频率	50（Hz）	额定功率	2（kW）
额定电压	220（V）	相数	单相
发动机型号	GX160X1	起动方式	手启动
产品认证	ISO9001:2000	输出电压	220（V）

ec2500c			
机型 model		ec2500c	图片
发动机engine	型号 type	gx160k1	点击放大
	起动系统 starting system	手动 recoil	
	燃油箱容量（l） fuel tank capacity	3.7	
	连续工作时间（hr） continuons operating honrs	2.8	
发电机generator	额定频率（hz） ac frequency	50	
	额定电压（v） ac output voltage	220	
	额定功率（kva） rated ac output	2	
	最大功率（kva） maximum ac output	2.2	
标准配置standardfeatu	电压表 voltmeter	具有 equipped	

res	自动电压调节器 automatic voltage regulator	具有 equipped
	机油警告系统 oil alert	具有 equipped

## 公司简介

公司主要生产各类优质国产、进口柴油机发电机配套的发电机组，以及按用户要求专门设计配套的各种成套电站并提供优质的售后服务。3kw-3000kw的各种无刷、四保护、自启动、低噪音、船用、列车和可移动的高质量的发电机组是公司的主打产品。

公司具有一流的检测设备和雄厚的技术实力，通过了iso9001：2000质量管理体系认证和中国国家强制性产品ccc认证。为提升生产技术和促进产品质量，公司与世界知名品牌perkins、volvo、康明斯、leroy somer、stanford等建立了交流与合作关系。

欢迎来电来厂咨询考察！

电话/传真：021—59815156,021-63220899

手机：13701898033联系人：路经理

网址：www.sf-fayuandi.net

<http://fayuandi.cn.alibaba.com>

邮箱：fayuandi@263.net

company introduction :

the company mainly produces various high-quality domestic and imported auxiliary generators to diesel generators, as well as various specifically designed complete power station requested by the user and provide high-quality post-sales service. various brushless, four protection, self-start, low noise, marine, train, and removable, high-quality generator from 3kw to 3000kw is the company"s flagship product.also sell high quality gas generating set, in order to satisfy the needs of our customers.

the company has the first-class testing equipment and strong technical strength, passed the iso9001:2000 quality management system certification and ccc china compulsory certification. to enhance the production technology and promotion of product quality, the company and the world famous brands of perkins, volvo, cummins, leroy somer, stanford and other has established exchange and cooperation relations.

welcome to factory tour!

tel/fax:+86 21 59815156/ +86 21 63220899

hp: +86 13701898033contact person: mr.lu

website:www.sf-fayuandi.net

<http://fayuandi.cn.alibaba.com>

e-mail:fayuandi@263.net